

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

Հարություն Ալեքսանյան—Պատերազմի և խաղաղության լենինյան տակտիկայի հարցերը հայ բոլշևիկյան պարբերական մամուլում (1917 թ. մարտ—հոկտեմբեր)	3
Արմեն Յլջյան—Մատակարարման և վաճառահանման օրգանների սիստեմի կատարելագործման արդյունավետության զնահատման մեթոդները	13

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Հրաչիկ Հակոբջանյան—Փոխկազապարման կիրառումը բառապաշարի համակարգայնության դրսևորումների ուսումնասիրության մեջ	23
Յուրի Դարոնյան—Հին հայկական մշակույթը Ս. Գորոդեցկու լուսարանմամբ	33
Սամվել Ալեքսանյան—Ռանչպարների սոցիալ-իրավական վիճակը (XVI դ.—XIX դ. առաջին կես)	41
Վաղգեն Ոսկանյան—Հին Ռուսիան և Հայաստանը	51
Բաբկեն Չուգասզյան—Եղիա Մուշեղյանի (Կարենցու) պաղարանը	61
Ալեքսանդր Կակովիկին—XVIII դարի հայկական արծաթե թաս էրմիտաժի հավաքածուից	75

ՔՆՆԱՐԿՈՒՄՆԵՐ

Անահիտ Սիմոնյան—Արտադրության տնտեսական արդյունավետության շահունիշի և հիմնական ցուցանիշների հարցի շուրջ	77
Ալեքսան Հակոբյան—Կասպերի և Կասպիանա (Կասպք) մարդի տեղադրության մասին	87

ՔՆՆԱԴԱՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ՄԱՏՆԱԽՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Աշոտ Էկմալյան—Ենոսք գիրության մասին Աֆորիզմներ, ասույթներ, դրական մեղերումներ	100
---	-----

ԼՐԱՏՈՒ

Հիլիդաբեթ Թաշիրյան—XIV—XVIII դդ. աղատագրական շարժումների և հայկական զաղթավայրերի պատմությանը նվիրված նստաշրջան	102
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

СТАТЬИ

Арутюн Алексанян—Вопросы ленинской тактики войны и мира в армянской большевистской периодической печати (март—октябрь 1917 г.) .	3
Армен Флджян—Методы оценки эффективности совершенствования системы органов снабжения и сбыта	13

СООБЩЕНИЯ

Грачик Акопджян—Использование трансмоделирования в исследовании проявлений системности лексики	23
Юрий Даронян—Древнеармянская культура в освещении С. Городецкого	33
Самвел Алексанян—Социально-правовое положение ранчпаров (XVI—первая половина XIX вв.)	41
Вазген Восканян—Древняя Русь и Армения	51
Бабкен Чукасян—Библиотека Египи Мушегяна (Карнеци)	61
Александр Каковкин—Армянская серебряная чаша XVIII века из собрания Эрмитажа	75

ОБСУЖДЕНИЯ

Анант Симонян—К вопросу о критерии экономической эффективности производства и основных показателях	77
Александр Акопян—О локализации каспиев и области Каспияна (Каспи) .	87

КРИТИКА И БИБЛИОГРАФИЯ

Ашот Экмалян—«Слово о науке. Афоризмы, изречения, литературные цитаты»	100
--	-----

ХРОНИКА

Элизабет Таджирян—Научная сессия, посвященная истории освободительного движения и армянских колоний в XVI—XVIII вв.	102
---	-----

CONTENTS

ARTICLES

- Haroutune Alexanian—Questions of the Leninist tactics of war and peace in the Armenian Bolshevik periodical press (1917, march-october) . 3
- Armen Filjan—Methods of estimation of efficiency of perfection of provision and sale system bodies 13

REPORTS

- Hrachik Hacobjanian—The use of transmodelling in the study of displaying the systematic character of the vocabulary 23
- Yuri Daronian—Ancient Armenian culture in S. Gorodetsky's works . 33
- Samvel Alexanian—Social-legal state of ranchpars (XVI cent.-first half of the XIX cent.) 41
- Vazgen Voskanian—Old Russia and Armenia 51
- Babken Chougaszian—The library of Eghia Mousheghian (Karnetsi) . 61
- Alexander Kakovkin—An Armenian silver cup of the XVIII cent. from Hermitage collection 75

DISCUSSIONS

- Anahit Simonian—On the question of the criteria of economic efficiency of the production and main indices 77
- Alexan Hacopian—On the localization of casps and the Caspian region (Caspk) 87

CRITICS AND BIBLIOGRAPHY

- Ashot Ekmalian—„A word on science. Aphorisms, sayings, literary quotations“ 100

CHRONICLE

- Elizabeth Tajirian—Scientific session dedicated to the history of liberation movement and Armenian colonies in the XVI—XVIII cent. . . 102